

**PATENT ASSIGNMENT**

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
Technip-Coflexip	07/11/2003
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	Technip
Street Address:	6-8 allée de l'Arche
Internal Address:	Faubourg de l'Arche - Zac Danton
City:	Courbevoie
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	92400
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	6578378
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(202)737-6776
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	(202) 737-6770
Email:	mshakur@leydig.com
Correspondent Name:	Jeffrey A. Wyand
Address Line 1:	700 Thirteenth Street, N. W.
Address Line 2:	Suite 300
Address Line 4:	Washington, DISTRICT OF COLUMBIA 20005
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	402973/LAVOIX
NAME OF SUBMITTER:	Jeffrey A. Wyand

CH \$40.00 6578378

Total Attachments: 8  
 source=402973 Lavoix Technip-Coflexip Name Change ENGLISH#page1.tif  
 source=402973 Lavoix Technip-Coflexip Name Change ENGLISH#page2.tif

source=402973 Lavoix Technip-Coflexip Name Change ENGLISH#page3.tif  
source=402973 Lavoix Technip-Coflexip Name Change ENGLISH#page4.tif  
source=402973 Lavoix Technip-Coflexip Name Change FRENCH#page1.tif  
source=402973 Lavoix Technip-Coflexip Name Change FRENCH#page2.tif  
source=402973 Lavoix Technip-Coflexip Name Change FRENCH#page3.tif  
source=402973 Lavoix Technip-Coflexip Name Change FRENCH#page4.tif

## TECHNIP-COFLEXIP

---

Limited liability company with a share capital of €71,394,412.20

6-8 allée de l'Arche – Faubourg de l'Arche – Zac Danton  
92400 COURBEVOIE

---

### JOINT ORDINARY AND EXTRAORDINARY GENERAL MEETING HELD ON 11 JULY 2003

---

#### ABSTRACT OF THE MINUTES

In the year two thousand and three

on 11 July at 11:00,

the shareholders of TECHNIP-COFLEXIP, limited liability company with a share capital of €71,394,412.20, divided into 23,408,004 shares each of value €3.05, met in a joint ordinary and extraordinary general meeting, in room n° 262 of La Maison de la Chimie, 28 rue Saint Dominique, Paris (75007), on said meeting being called for the second time by the Board of Directors, according to a notice published in the Special Journal of Companies [*Journal Spécial des Sociétés*] on 5 July 2003 and in *BALO* on 4 July 2003, as well as through letter sent on 3 July 2003 to all the holders of registered shares at that date.

An attendance list was drawn up, to which the authorities of shareholders represented by proxies were attached, and which was signed by each member of the Meeting on arrival.

The Meeting was chaired by Mr. Daniel VALOT, Chief Executive Officer.

Mr. Georges PICARD and Mr. Patrick VANNETZEL, the two shareholders present and willing representing, themselves and as proxies, the greatest number of votes, were called upon as scrutineers.

Mr. Patrick PICARD was appointed as Secretary to the Meeting.

Everything above in accordance with article 23 of the articles of association.

The attendance list, certified as correct by the members of the panel thereby formed, evidenced that the shareholders present or represented, or voting by postal vote, held 9,040,511 shares, giving the right to 11,553,491 votes, namely more than one quarter of the shares with voting right (requirement of Meeting called for the second time).

The Chairman noted that Mr. René PROGLIO, representing Cabinet BARBIER FRINAULT & AUTRES, and Mr. Claude CHARRON, Auditor of the company, properly invited to attend, were present.

The Meeting therefore being able to validly carry out its business, it was declared properly formed.

Mr. Thierry BELLOT and Mr. Olivier MARION, Official Examiners of the merger and contributions of assets, were also present at the Meeting.

The Chairman reiterated that the Joint Ordinary and Extraordinary General Meeting was called to rule on the following agenda:

#### AGENDA

Report of the Board of Directors to the General Meeting

#### **A/ FOR CONSIDERATION BY THE EXTRAORDINARY GENERAL MEETING**

1. Approval of the merger by absorption of Coflexip
2. Merger premium
3. Subscription options
4. Formal record of final completion of the merger
5. Modifications to the articles of association
6. Authorisation to be given to the Board of Directors to increase the share capital for the benefit of the members of an employee/company savings scheme or of a *PPESVR* voluntary savings scheme
7. Leveraged employee stock ownership
8. Powers for carrying out formalities

#### **B/ FOR CONSIDERATION BY THE ORDINARY GENERAL MEETING**

9. Ratification of co-option of a Director

#### **C/ FOR CONSIDERATION BY THE JOINT ORDINARY AND EXTRAORDINARY GENERAL MEETING**

10. Powers to be granted to the bearer.

The Chairman then placed the following documents before the panel, and at the disposal of the members of the Meeting:

- a copy of the letter calling the Meeting sent to the holders of registered shares, to the shareholders who had requested the Meeting, as well as to the Auditors,

- a copy of the “*Journal Spécial des Sociétés*” of 30 and 31 May 2003 and of *BALO* of 30 May 2003 containing notice of the meeting and of 16 June 2003 containing notice of the meeting being called, as well as of “*Journal Spécial des Sociétés*” of 15 and 17 June 2003 and of *BALO* of 4 July 2003 containing notice of the meeting being called for the second time,
- the attendance list of the Meeting and the authorities of the shareholders represented, as well as the postal votes,
- a copy of the articles of association of the company,
- a copy of the documents sent to the shareholders, or made available to them prior to the Meeting, in particular the agenda, the text of the draft resolutions, the Reports of the Board of Directors, of the Auditors and of the Official Examiners of the merger, the document E and the draft merger treaty,
- the confirmation slip of filing of the draft merger treaty at the Court registry,
- the Journal of legal notices and a copy of *BALO* dated 30 May 2003 containing notice of the merger plan,
- a certified true copy of the minutes of the joint ordinary and extraordinary general meeting of Coflexip dated 3 July 2003,
- a certified true copy of the minutes of the joint ordinary and extraordinary general meeting of Technip Offshore International dated 3 July 2003,
- the list of shareholders,

The Chairman then declared that as the documents, according to the legislation in force, had to be communicated to the shareholders, they had been kept available to them at the registered office from the date of the Meeting being called, and that the company had complied, according to the legal conditions, with the requests referred to it for documents. The Meeting acknowledged the truth of this declaration.

The Chairman presented the Board’s report to the joint ordinary and extraordinary general meeting, and summarised the main features thereof.

.....

For the Official Examiners of the merger, Mr. Thierry BELLOT outlined the conclusions of their reports.

.....

Before calling for a vote, the Chairman informed the shareholders that it was proper to modify the resolutions 1, 2, 3 and 5 according to the terms of resolutions 1 *bis*, 2 *bis*, 3 *bis* and 5 *bis* distributed in the files, in order to take account of an exercising of option of subscription to Coflexip shares that occurred between the date on which the resolutions had been published, and the date of the Meeting.

**RESOLUTION 5 bis**

*Modifications to the articles of association*

The general meeting, ruling according to the required conditions of majority and quorum for extraordinary general meetings, and as a result of the first and third resolutions being passed:

Decides to modify articles 2 and 6 of the articles of association as follows:

**"ARTICLE 2 – CORPORATE NAME**

*The Company has the name:*

***TECHNIP***"

The rest of the article remains unchanged.

**"ARTICLE 6 – SHARE CAPITAL**

*The share capital is fixed in the sum of 72,401,909.55 euros. It is divided into 23,738,331 shares, all of the same category and fully paid-up."*

The rest of the article remains unchanged.

This resolution was passed by 7,822,142 votes in favour and 1,316,860 abstentions.

.....

**RESOLUTION 8**

*Powers for carrying out formalities*

The general meeting gives full powers to the Board of Directors, with ability to sub-delegate to its Chairman, for the purpose of drawing up any confirmatory, complementary or corrective instruments that might be necessary, and to fulfil all the necessary formalities with the authorities concerned, to sign any documents, instruments, and to do everything that will be necessary.

This resolution was passed by 11,546,730 votes in favour and 6,761 votes against.

.....



**P. PICARD**  
Secrétaire du Conseil

**TECHNIP-COFLEXIP**

---

Société Anonyme au capital de 71.394.412,20 euros

6-8 allée de l'Arche - Faubourg de l'Arche - Zac Danton  
92400 COURBEVOIE

---

**ASSEMBLEE GENERALE MIXTE**

**DU 11 JUILLET 2003**

---

EXTRAIT DU PROCES-VERBAL

L'an deux mille trois,

le onze juillet à 11 heures,

les actionnaires de TECHNIP-COFLEXIP, société anonyme au capital de 71.394.412,20 euros, divisé en 23.408.004 actions de 3,05 euros chacune, se sont réunis en Assemblée Générale Mixte, dans la salle n° 262 de la Maison de la Chimie, 28 rue Saint Dominique à Paris 7ème, sur deuxième convocation du Conseil d'Administration, suivant avis de convocation publié par le Journal Spécial des Sociétés en date du 5 juillet. 2003 et au BALO du 4 juillet 2003, ainsi que par lettre adressée le 3 juillet 2003 à tous les titulaires d'actions nominatives à cette date.

Une feuille de présence a été établie, à laquelle ont été annexés les pouvoirs des actionnaires représentés par des mandataires et qui a été émargée par chaque membre de l'Assemblée en entrant en séance.

L'Assemblée est présidée par M. Daniel VALOT, Président Directeur Général.

M. Georges PICARD et M. Patrick VANNETZEL, les deux actionnaires présents et acceptants, représentant, tant par eux-mêmes que comme mandataires, le plus grand nombre de voix, sont appelés comme scrutateurs.

M. Patrick PICARD est désigné comme secrétaire.

Le tout conformément à l'article 23 des statuts.

La feuille de présence, certifiée exacte par les membres du bureau ainsi constitué, permet de constater que les actionnaires présents ou représentés ou votant par correspondance, possèdent 9.040.511 actions, donnant droit à 11.553.491 voix, soit plus du quart (seconde convocation) des actions ayant droit de vote.

Le Président constate que M. René PROGLIO, représentant le CABINET BARBIER FRINAULT ET AUTRES, et M. Claude CHARRON, Commissaires aux Comptes de la société, régulièrement convoqués, sont présents.

L'Assemblée pouvant ainsi valablement délibérer est déclarée régulièrement constituée.

M. Thierry BELLOT et M. Olivier MARION, Commissaires à la fusion et aux apports, assistent également à l'Assemblée.

M. le Président rappelle que l'Assemblée Générale Mixte est appelée à statuer sur l'ordre du jour suivant :

### ORDRE DU JOUR

Rapport du Conseil d'Administration à l'Assemblée Générale

#### **A/ RELEVANT DE L'ASSEMBLEE GENERALE EXTRAORDINAIRE**

1. Approbation de la fusion par absorption de Coflexip
2. Prime de fusion
3. Options de souscription
4. Constatation de la réalisation définitive de la fusion
5. Modifications statutaires
6. Autorisation à conférer au Conseil d'Administration d'augmenter le capital social au profit des adhérents d'un Plan d'Epargne d'Entreprise ou d'un Plan Partenarial d'Epargne Salariale Volontaire
7. Actionnariat salarié avec effet de levier
8. Pouvoirs pour formalités

#### **B/ RELEVANT DE L'ASSEMBLEE GENERALE ORDINAIRE**

9. Ratification de la cooptation d'un Administrateur

#### **C/ RELEVANT DE L'ASSEMBLEE GENERALE MIXTE**

10. Pouvoirs au porteur.

M. le Président dépose ensuite sur le bureau et met à la disposition des membres de l'Assemblée :

- ♦ la copie de la lettre de convocation adressée aux titulaires d'actions nominatives, aux actionnaires qui en avaient formulé la demande, ainsi qu' aux Commissaires aux Comptes,
- ♦ un exemplaire du "Journal Spécial des Sociétés" des 30 et 31 mai 2003 et du BALO du 30 mai 2003 contenant avis de réunion et du 16 juin 2003 contenant avis de convocation, ainsi que du "Journal Spécial des Sociétés" des 15 à 17 juin 2003 et du BALO du 4 juillet 2003 contenant avis de seconde convocation,



- ◆ la feuille de présence de l'Assemblée et les pouvoirs des actionnaires représentés, ainsi que les votes par correspondance,
- ◆ un exemplaire des statuts de la société,
- ◆ un exemplaire des documents adressés aux actionnaires ou mis à leur disposition avant l'Assemblée, notamment l'ordre du jour, le texte des projets de résolutions, les Rapports du Conseil d'Administration, des Commissaires aux Comptes et des Commissaires à la fusion, le document E et le projet de traité de fusion,
- ◆ le récépissé de dépôt au Greffe du projet de traité de fusion,
- ◆ le journal d'annonces légales et un exemplaire du BALO en date du 30 mai 2003 contenant l'avis du projet de fusion,
- ◆ la copie certifiée conforme du procès-verbal de l'Assemblée Générale Mixte de Coflexip en date du 3 juillet 2003,
- ◆ la copie certifiée conforme du procès-verbal de l'Assemblée Générale Mixte de Technip Offshore International en date du 3 juillet 2003,
- ◆ la liste des actionnaires,

Puis, M. le Président déclare que les documents devant, selon la législation en vigueur, être communiqués aux actionnaires, ont été tenus à leur disposition au siège social à compter de la convocation de l'Assemblée, et que la société a satisfait, dans les conditions légales, aux demandes de documents dont elle a été saisie. L'Assemblée lui en donne acte.

M. le Président présente le rapport du Conseil à l'Assemblée Générale Mixte et en résume les principaux éléments.

.....

Au nom des Commissaires à la fusion, M. Thierry BELLOT expose les conclusions de leurs rapports.

.....

Avant de procéder au vote, le Président informe les actionnaires qu'il convient de modifier les résolutions 1, 2, 3 et 5, selon les termes des résolutions 1 bis, 2 bis, 3 bis et 5 bis distribuées dans les dossiers, pour tenir compte d'une levée d'options de souscription d'actions Coflexip intervenue entre la date à laquelle les résolutions ont été publiées et la date de l'assemblée.

## **CINQUIEME RESOLUTION BIS**

### *Modifications statutaires*

L'assemblée générale statuant aux conditions de majorité et de quorum requises pour les assemblées générales extraordinaires, en conséquence de l'adoption des première et troisième résolutions :

Décide de modifier les articles 2 et 6 des statuts de la façon suivante :

#### **« ARTICLE 2 –DENOMINATON**

*La Société a pour dénomination :*

**TECHNIP »**

Le reste de l'article reste inchangé.

#### **« ARTICLE 6 – CAPITAL SOCIAL**

*Le capital social est fixé à la somme de 72.401.909,55 euros. Il est divisé en 23.738.331 actions, toutes de même catégorie et entièrement libérées. »*

Le reste de l'article reste inchangé.

Cette résolution est adoptée par 7.822.142 voix pour et 1.316.860 abstentions.

.....

## **HUITIEME RESOLUTION**

### *Pouvoirs pour formalités*

L'assemblée générale donne tous pouvoirs au Conseil d'Administration, avec faculté de subdélégation à son Président, à l'effet d'établir tous les actes confirmatifs, complémentaires ou rectificatifs qui pourraient être nécessaires et accomplir toutes les formalités utiles auprès des administrations concernées, signer toutes pièces, actes, documents, et faire tout ce qui sera nécessaire.

Cette résolution est adoptée par 11.546.730 voix pour et 6.761 voix contre.

.....